



Protokoll fört vid Styrelsemöte 0

LULEÅ UNIVERSITETS DATORFÖRENING

Tidpunkt	2026-07-24, 18:00 - 19:00	
Plats	T1 och discord	
Kallade	Styrelsen 2026/2027	
För kännedom	Revisor	
Närvarande	Anton Nyström	Ordförande
	Gustav Juul	Vice ordförande
	Johan Sjölund	Kassör
	Daniel Adolfsson	Sekreterare
	Hugo Jardim	PR-ansvarig
	Johan Hynell	Lokalansvarig

Ordförande
Anton Nyström

Mötessekreterare
Daniel Adolfsson

Justerare 1
Johan Hynell

Justerare 2
Hugo Jardim

1 Mötets högtidliga öppnande

Anton Nyström förklarar mötet öppnat kl 18:01

2 Formalia

2.1 Val av Mötesordförande

Anton Nyström valdes till mötesordförande.

2.2 Val av Mötessekreterare

Daniel Adolfsson valdes till mötessekreterare.

2.3 Val av 2 justeringspersoner tillika rösträknare

Johan Hynell och *Hugo Jardmo* valdes till justeringspersoner tillika rösträknare.

2.4 Mötets behöriga utlysande

Styrelsemötet förklaras behörigt.

2.5 Eventuella adjungeringar

Inga adjungeringar

2.6 Dagordningens godkännande

Dagordningen godkändes

3 Beslut

4 Diskussion

4.1 Verksamhetsplansskrivning

Föredragare: *Anton Nyström*

Bilaga: -

Som styrelse ska vi skriva ihop en verksamhetsplan som ska presenteras vid medlemsmöte 1. Mitt förslag är att vi bestämmer en tid att sätta oss och göra detta.

Vill vi redan nu sätta några preliminära datum för saker så att vi kan börja boka?

Diskussion:

- Stuk sommarpubb?
- Den 12:e lär bli banger ($O(n \cdot \log(n))$ antal öl)
- 14:e november för tacophaesten
 - Kolla om D6 vill fixa bokning.

4.2 Nolleperioden

Föredragare: *Anton Nyström*

Bilaga: -

Genomgång av alla evenemang vi ska delta på och vad vi behöver göra

- Rundvandring
- Sektionsdag
- Klassrumsbesök
- Nollemässan
- fler...?

Diskussion:

- Jardimmo yapansvarig rundvandring, resten kan vara där.
- Jardimmo yapansvarig igen för sektionsdagen, vem vill vara lekansvarig?
 - Rötterna kan surely lösa.
- Klassrumssbesök
 - Anton & Jardimmo
 - Rulla dit TV'n igen?
 - Dra dit en server?
 - Snabb random presentation med LUDD gpt.
- Nollemässan
 - Anton & Daniel & Jardimmo & (Gustav)
- Spelkvällen
 - Gustav ansvarig, Anton petar på root för sånt.
 - Straftat och TF2
 - Jardimmo's switch med mario kart.
- Rollup
 - Behöver renoveras

4.3 Städ

Föredragare: Anton Nyström

Bilaga: -

Lär få ihop ett storstäd innan nollep

Stående städdag varje vecka?

Diskussion:

- Storstäd
 - Nu på söndag
- Stående städdag
 - Varje söndag

4.4 Banken

Föredragare: Anton Nyström

Bilaga: -

RAHHH 🦅🔥🔥🔥🔥

Diskussion:

- Kassör har inte hört något (John är långsam).
- Påminnelse faktura...., hamnade hos datasekt.

4.5 Luddbilen

Föredragare: Anton Nyström

Bilaga: -

RAHHH 🦅 🔥 🔥 🔥 🔥

Diskussion:

- Lär vänta på att Calle är tillbaka i Luleå.
- eller bara lösa det

5 Övriga frågor

1. Pågåendelistan

2. GarbageCollect

Sommarupplaga, surely

- Försöka få klar en "special edition" till Nolle-P
 - Kan inkludera en "intro till LUDD"

3. Tavlör utanför T1

JH lär åka och köpa.

4. Nästa möte

När?

Måndag lunchmöten (preliminärt)

6 Mötets högtidliga avslutande

Anton Nyström förklarade mötet högtidligt avslutat 19:05